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§ 13  

Levande lokala centrum (Riktlinje för 
centrumutveckling) 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Stadsledningskontoret har tagit fram en rapport kring levande 

lokala centrum samt en riktlinje för centrumutveckling. 

Rapporten kommer att utgöra underlag för stadens pågående 

arbete med revidering av översiktsplanen. Några av de centrala 

inriktningarna i översiktsplanen är att koppla samman stadsdelar 

samt att stärka stadens olika stadsdelscentra.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 september 2016. 

Dnr 2016-514-1.5.3. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

Tobias Sjö m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) yrkade 

bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Tobias Sjö m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för gemensamt förslag 

enligt följande. 

 

Förslag till beslut  

 

  

Att delvis bifalla förvaltningens beslut, samt  

 

Att därutöver anföra  

 

En attraktiv stad förutsätter närhet till affärer, handel, caféer, 

restauranger och lokala mötesplatser dit människor söker sig. Vi 

delar därför intentionerna i det förslag på riktlinjer för 
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centrumutveckling som kulturnämnden nu ska ta ställning till. 

Genom att bygga tätare så skapas också ett växande underlag för 

att kunna skapa lokala centrum och mötesplatser.  

 

Det är dock viktigt att påpeka att staden varken ska äga eller 

driva några egna centrum, varken lokala eller kommersiella, 

utan stadens roll i detta mer ska vara som markägare, 

myndighetsutövare och tillståndgivare samt som samordnare 

mellan privata fastighets- och centrumägare, medborgare och 

andra lokala aktörer. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) anmälde att om han hade tjänstgjort i 

nämnden hade han ställt sig bakom Moderaternas och 

Liberalernas reservation. 

 

 

 

 

 

 


